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Americký dolár a na ňom založený systém v priebehu asi 6 mesiacov skolabuje spolu s ostatnými
menami. Hovorím to preto, lebo Biden podpísal ten balíček stimulov, ktorý rozdelí cca 2 bilióny
dolárov, z ktorého Američania uvidia asi 9% a zvyšok sveta 91%, čo v kombinácii s ešte masívnejším
tlačením znamená smrť US$. A vzhľadom na to, že ostatné meny sú zväčša premaľované US$, tak to
znamená, že aj ostatné meny pôjdu rovnakým smerom. Samozrejme tie meny, ktoré sú kryté reálnou
produkciou alebo zdrojmi sa prechodne posilnia a prežijú pomerne dlho.

Trocha ekonomiky a politiky

FED tlačí US$ takou závratnou rýchlosťou, že v období od februára do decembra 2020 vytlačil 35%
všetkých US$ za celé obdobie svojho pôsobenia a vzhľadom na existenciu toho dvoj-biliónového
balíčka len tak ľahko neprestanú. To ale má za následok veľké problémy: prvým je to, že kvôli
„lacným peniazom“ akciové burzy sa stali kasínami, kde chýbajú legitímne zisky (Max Keiser okrem
iného to rozoberá tu) a vyháňajú nahor ceny prakticky všetkého bez ohľadu na to, či je toho
nedostatok alebo nie (kvôli cirkusu okolo covidu je nedostatok prakticky všetkého). Takže sa niet
čomu čudovať, že cena Bitcoin (BTC) v US$ kopíruje vývoj ceny zlatej marky v papierových markách
spred storočia s tým, že ten raketový nárast nezabrzdí ani to vyšetrovanie totálne skorumpovanej
inštitúcie. Skrátka, ľudia hľadajú možnosť, ako si ak nie zachrániť svoj ekonomický krk, tak aspoň
ochrániť svoj majetok.

Zlá správa je, že väčšinu populácie zastihne kolaps finančného systému nepripravených, a preto sa
veľa vecí rozsype. Paradoxne ale dobrou správou je, že my už riešime rozpadajúcu sa ekonomiku,
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právny systém a vládu. A preto kolaps globálneho finančného systému, ktorý z jednej strany bude
charakterizovať hyperinflácia a z druhej strany deflácia (ničenie obeživa) spolu s ekonomickou
stagnáciou nespôsobí kolaps vlády a štátu už z toho dôvodu, že keď jedna časť vlády a vládnej
koalície nezrádza, tak tá druhá z čírej neschopnosti pohnojí všetko čo sa dá. To vidia všetci súdni, a
preto Pellegrini navštívil Zuzku zo smetiska ohľadom vyhlásenia úradníckej vlády. Lenže po tejto
návšteve Zuzka vyhlásila, že táto vládna koalícia má jej podporu, čo Peťa nepotešilo, lebo vie, že ak
táto banda bude bačovať ďalej, tak on už si neškrtne. Predpokladám, že toto Zuzkine vyhlásenie
nepotešilo ani miestnu perifériu globálneho zákulisia (GP), ktorá ju pošle tam, kde slnko nesvieti.
Dôvod je prostý. Táto banda robí poriadny škrt cez ich rozpočet, a keď to pôjde takto ďalej, tak sa
situácia stane pre nich neriaditeľnou hlavne z toho dôvodu, že hnev na túto bandu sa pretavuje na
kreatívne riešenie problémov. Vznikajú tzv. ostrovčeky pozitívnej deviácie (teda už nemôžu použiť
schému vytvor problém-ponúkni riešenie), a tak sa budú musieť dohodnúť s Ficom. A toto neteší ani
miestnych oligarchov.

Bitcoin, altcoin a barter

Barter je najstaršia forma materiálnej výmeny a z toho vyrástol práve menový systém. Za tisícročia
ľudstvo používalo niekoľko mien, používala sa soľ, obilie, mušle, kožušiny, fermentovaný čaj, meď atď.
proste všetko, čoho bol dostatok a bolo niekde inde potrebné. A peniaze zase vznikli tak, že zlatníci
dali svoj punc na kúsky zlata a striebra, ktoré sa takto stali uchovávateľmi hodnoty okrem ich roly
ako mena. To je dôvod, prečo používam slovo obeživo. A dôvod prečo spomínam barter je to, že v
časoch ekonomického kolapsu a hyperinflácie v Argentíne a Zimbabwe sa ľudia často uchyľovali k
barteru a použitiu alternatívnych mien, a to sa udeje aj u nás na určité prechodné obdobie.

S týmto súvisí predpoklad, že kryptomeny prevezmú rolu štátom vydávaných mien (vlastne sú to
bankami voľne tlačené fiat meny) a ako Max Kaiser poukázal na to, veľa týchto altcoinov sú de facto
podvodom a preto okrem Bitcoinu neuchovajú hodnotu. Lenže Max povedal len „A“, pričom „B“
spočíva v tom, že nie každá kryptomena musí byť uchovávateľom hodnoty (stačia 2-3) napr. ak
Bitcoin je digitálne zlato, tak Ethereum je digitálne striebro a finančný systém (oficiálne stránky a
článok na wiki), a kým Veritasium sprehľadňuje obchod a kapitálové trhy, tak Theta umožňuje
efektívne využitie zdrojov pri streamovaní videí.

A kde je tu spravodlivosť?

Podľa spoluzakladateľky Kapsersky Lab je Bitcoin produktom CIA t.j. GP.  A GP týmto krokom si však
poriadne strelili do nohy, lebo uvolnili do sveta technológie, ktoré začali žiť vlastným životom. A
vzhľadom na to, že mena by mala byť krytá nejakou produkciou (historicky vždy tým bola krytá)
najlepšie meranou práve 1 kWh (dnes sa používa elektrina prakticky na všetko+plyn je rátaný práve
v tomto), tak toto žiaľ BTC ani žiadna iná kryptomena zatiaľ nespĺňa. Takže môj návrh je, že treba
vyvinúť kryptomenu, ktorej základom je 1 kWh elektriny a celý systém treba rozdeliť na producentov
a spotrebiteľov elektrickej energie:

producent produkuje tzv. kryptografické seedy za každú 1 kWh energie dodanej do siete má
právo na maximálne 5% naviazanej produkcie t.j. razobné je max 5%;

spotrebiteľ zas produkuje tovary a služby s tým, že sú to oni, ktorí vytvárajú aktuálnu menu a
platia tých, ktorí udržujú potrebnú infraštruktúru v chode.
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Panské je maximálne 5% z toho dôvodu, aby nevznikla situácia, že niekto sedí doma, nerobí nič
produktívne a predsa berie „nekresťanské peniaze“ s tým, že predsa sa zúčastňuje ekonomickej
činnosti t.j. umožňuje tvoriť hodnoty a to tak, že vytvára na to prostredie.

Ďalšia vec je, že takto vyprodukované kryptografické kódy producentov a spotrebiteľov by mali mať
ohraničenú životnosť napr. kyptografický seed by mal oprávňovať na čerpanie ročnej produkcie resp.
produkcie za 360 dní (cca 12 mesiacov) ale aktuálna mena by mala mať životnosť 540 dní (cca 18
mesiacov) práve kvôli tomu, aby sa stimulovala ekonomická aktivita s rozumnou mierou tvorby
zásob. Dodávam, že tento pomer je vycucaný z prsta a určite sa to bude meniť napr. producenti 450
dní a spotrebitelia 690 dní (cca 15 a 21 mesiacov).

Posledná vec je, že tento systém som navrhoval s tým vedomím, že niektorí spotrebitelia budú mať
vlastné zdroje energie, lebo budúcnosť je v decentralizovaných zdrojoch elektrickej energie.

 

Zdroj: https://oracle911blog.wordpress.com/


